
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 394 

 

На 22 август 2023 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Проекти на решения относно назначаване съставите на 

ОИК в изборите за общински съветници и за кметове на 29 октомври 

2023 г. 

  Докладват: Йорданка Ганчева, Гергана Стоянова, 

   Димитър Димитров, Цветанка Георгиева, Елка 

   Стоянова, Ерхан Чаушев, Любомир Георгиев 

2. Доклади по административни преписки. 

  Докладват: Елка Стоянова, Росица Матева,  

   Димитър Димитров, Цветозар Томов, Йорданка 

   Ганчева, Гергана Стоянова, Цветанка Георгиева, 

   Силвия Стойчева, Любомир Георгиев, Севинч  

   Солакова 

3. Доклад относно искане за изплащане възнаграждения на 

ОИК. 

  Докладват: Цветанка Георгиева, Силвия Стойчева 

   и Ерхан Чаушев 

 

ПРИСЪСТВАХА: Димитър Димитров, Цветозар Томов, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева. 
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ОТСЪСТВАТ: Камелия Нейкова, Емил Войнов, Красимир 

Ципов 

 

Заседанието бе открито в 10,45 ч. и председателствано от 

госпожа Росица Матева – зам.-председател на Централната 

избирателна комисия. 

 

* * * 

 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Добър ден, 

колеги! В залата сме десет членове на Централната избирателна 

комисия – имаме необходимия кворум за започване на заседанието. 

По уважителни причини от днешното заседание отсъстват 

Камелия Нейкова, Емил Войнов и Красимир Ципов. 

Предлагам ви следния проект на дневен ред: 

1. Проекти на решения относно назначаване съставите на 

ОИК за изборите за общински съветници и кметове на 29 октомври 

2023 г. с докладчици колегите Стоянова, Димитров, Георгиева, Елка 

Стоянова, Георгиев. 

2. Доклади по административни преписки с докладчици: 

Димитров, Томов, Ганчева, Гергана Стоянова, Георгиева, Стойчева, 

Георгиев, Елка Стоянова, Севинч Солакова. 

3. Доклад относно искания за изплащане възнаграждения на 

ОИК с докладчици: Цветанка Георгиева и Силвия Стойчева. 

Имате ли предложения за допълване и промени в дневния 

ред? 

Заповядайте, колега Чаушев. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Да ме включите в Доклад относно искане 

за изплащане на възнаграждения на ОИК. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Моля, режим на 

гласуване за приемане на дневния ред. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Любомир 
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Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

 

По първа точка от дневния ред: 

ПРОЕКТИ НА РЕШЕНИЯ ОТНОСНО НАЗНАЧАВАНЕ 

СЪСТАВИ НА ОИК В ИЗБОРИТЕ ЗА ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИЦИ 

И КМЕТОВЕ НА 29 ОКТОМВРИ 2023 г. 

Заповядайте, колега Стоянова. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги докладвам ви проект на 

решение за назначаване на ОИК в община Лясковец, област Велико 

Търново, за изборите за общински съветници и за кметове на 

29 октомври 2023 г. 

Въз основа на постъпило писмо с вх. № МИ-06-260-19 от 

21 август 2023 г. от кмета на община Лясковец, област Велико 

Търново, придружено с предложение за състав на ОИК в общината, 

са представени и изискуемите документи съгласно чл. 75, чл. 80 и 

чл. 81 във връзка с чл. 66 от Изборния кодекс и Решение № 1962-МИ 

от 04.08.2023 г. на Централната избирателна комисия. 

Консултациите са проведени при спазване изискванията на 

Изборния кодекс. В консултациите са участвали представители на 

парламентарно представените партии и коалиции. Постигнато е 

съгласие между участниците в консултациите по отношение на 

състава на ОИК в община Лясковец. 

Предвид това и на посочените в проекта на решението правни 

основания предлагам Централната избирателна комисия да вземе 

решение, с което назначава ОИК в община Лясковец, област Велико 

Търново в състав от 11 членове, както следва: председател – Пенка 

Добромирова Димитрова – ГЕРБ-СДС; зам.-председатели: Петър 

Димитров Гугучков – „Възраждане“, Петранка Москова Пърнецова 

– ДПС, Димитър Ников Дервишев – „БСП за България“, Бисер 

Димитров Станев – ИТН; секретар – Десислава Иванова Иванова – 

коалиция „Продължаваме промяната – Демократична България“ и 

членове: Милена Иванова Паскалева и Игор Димитров Димитров – 
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ГЕРБ-СДС, Николай Иванов Кожухаров и Стилиян Пламенов Лаков 

– ПП-ДБ, Ива Стоянчева Евджиман – „Възраждане“. 

Общинската избирателна комисия встъпва в правомощията 

си на 9 септември 2023 г. 

На назначените членове да се издадат удостоверения. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. 

Колеги, становища по проекта? 

Ако нямате предложения по проекта на решение, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 1982-МИ/22.08.2023 г. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Вторият ми доклад в точката за 

назначаване на следващата ОИК е за назначаване на ОИК в община 

Опан, област Стара Загора. 

По постъпило писмо с вх. № МИ-06-260-22/21.08.2023 г. от 

кмета на община Опан, област Стара Загора, е представено 

предложение за състав на ОИК в общината с представени към него 

всички изискуеми съгласно Изборния кодекс и решения на 

Централната избирателна комисия документи. 

Консултациите са проведени при спазване на изискванията на 

Изборния кодекс. В тях са участвали представители на 

парламентарно представените партии и коалиции, между които е 

постигнато съгласие на консултациите по отношение състава на 

ОИК в община Опан. 

Предвид тези обстоятелства и на изложените правни 

основания в проекта на решение предлагам Централната 

избирателна комисия да 

„РЕШИ: 

Назначава Общинска избирателна комисия в община Опан, 

област Стара Загора, в състав от 11 членове, както следва: 
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председател – Донка Иванова Стойчева – ГЕРБ-СДС; зам.-

председатели: Татяна Янчева Запрянова – ПП-ДБ, Венцислав Пенчев 

Стойчев – „Възраждане“, Теодора Евгениева Динева – „БСП за 

България“; Цветелина Ангелова Ангелова – ИТН; секретар - Динко 

Иванов Динев – ДПС и членове: Десислава Славова Стоянова и 

Станка Колева Иванова– ГЕРБ-СДС; Желязко Динков Динев и 

Валентина Дианова Гайдаджиева – „Продължаваме промяната – 

Демократична България“ и Даяна Николаева Шивачева – 

„Възраждане“. 

Общинската избирателна комисия стъпва в правомощията си 

на 9 септември 2023 г. 

На назначените членове да се издадат удостоверения“. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по проекта? 

Ако няма никакви предложения по текста, моля, режим на 

гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 1983-МИ/22.08.2023 г. 

Следващ докладчик – колегата Димитров.  

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря Ви, госпожо 

председателстващ. 

Първото ми предложение е относно назначаване на ОИК в 

община Якимово, област Монтана. 

В Централната избирателна комисия е постъпило писмо с вх. 

№ МИ-06-260-6 от кмета на община Якимово с предложение за 

състав на Общинската избирателна комисия в общината. 

Представени са всички изискуеми документи по чл. 75, чл. 

80, чл. 81 във връзка с чл. 66, както и Решение № 1962-МИ на ЦИК. 

Консултациите са проведени при спазване на изискванията на 

чл. 76 от Изборния кодекс. Участвали са представители на 
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парламентарно представените партии и коалиции съгласно Решение 

№ 1962-МИ на ЦИК.  

Постигнато е съгласие между участниците в консултациите 

по отношение на състава на Общинската избирателна комисия в 

община Якимово.  

Предвид изложеното и на основание чл. 57, ал. 1, т. 5 и чл. 75, 

ал. 10 от Изборния кодекс Централната избирателна комисия 

„РЕШИ: 

Назначава Общинска избирателна комисия в община 

Якимово, област Монтана, в състав от 11 членове, както следва: 

председател Цветана Боянова Кирилова – ГЕРБ-СДС; зам.-

председатели: Димитрина Георгиева Станчева – ПП-ДБ; Сашо 

Митков Кирин – ИТН; секретар: Цветелина Александрова Борисова 

– ДПС, и членове, както следва: Габриела Кирилова Тодорова и 

Росица Владимирова Кирилова – ГЕРБ-СДС; Чайка Александрова 

Бънкова-Петкова и Кристина Любомирова Венциславова – ПП-ДБ; 

Венета Алексиева Бранкова и Ивона Красимирова Нинаркина – 

„Възраждане“; Захари Тодоров Захариев – „БСП за България“. 

Общинската избирателна комисия встъпва в правомощията 

си на 9 септември 2023 г.  

На назначените членове да бъдат издадени удостоверения.“ 

Предложен е и резервен член с номинация от ДПС. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. 

Колега Димитров, резервните членове няма да ги обявяваме 

сега, ще ги обявим допълнително. Те не са част от решението затова 

не бива да ги докладваме. Ще ги одобрим допълнително, както сме 

правили досега. 

Колеги, становища по проекта? 

Ако няма становища по изложения от колегата Димитров 

проект, моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Любомир 
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Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 1984-МИ/22.08.2023 г. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Предлагам да вземем решение за 

назначаване на Общинска избирателна комисия в община Павел 

Баня, област Стара Загора. 

В Централната избирателна комисия е постъпило писмо с вх. 

№ МИ-06-260-16 от кмета на община Павел баня, област Стара 

Загора, с предложение за състав на Общинската избирателна 

комисия в общината. 

Представени са всички изискуеми документи по чл. 75, чл. 80 

и чл. 81 във връзка с чл. 66 от Изборния кодекс и Решение № 1962-

МИ на ЦИК. 

Консултациите са проведени при спазване на изискванията на 

чл. 76 от Изборния кодекс. Участвали са представители на 

парламентарно представените партии и коалиции съгласно Решение 

№ 1962-МИ/04.08.2023 г. на ЦИК. Постигнато е съгласие между 

участниците по отношение на състава на ОИК в община Павел баня.  

Предвид гореизложеното и на основание чл. 57, ал. 1, т. 5 и 

чл. 75, ал. 10 от Изборния кодекс предлагам Централната 

избирателна комисия да 

„РЕШИ: 

Назначава Общинска избирателна комисия в община Павел 

баня, област Стара Загора, в състав от 11 членове, както следва: 

председател – Силвена Маринова Търпанова – ГЕРБ-СДС; зам.-

председатели: Йонка Христова Кавръкова – ДПС; Мария Лалева 

Радева – „Възраждане“; секретар: Мирослава Ненова Любенова – 

ПП-ДБ и членове, както следва: Йоан Савов Вълканов и Христина 

Иванова Георгиева – ГЕРБ-СДС; Дочка Господинова Ставрева и 

Деница Християнова Иванова – ПП-ДБ; Теодора Пеева Увалиева – 

„Възраждане“; Васка Тенева Хубева – „БСП за България“ и Мария 

Дечкова Райкова – ИТН. 
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Общинската избирателна комисия встъпва в правомощията 

си на 9 септември 2023 г. 

На назначените членове да се издадат удостоверения. 

Решението подлежи на обжалване пред ВАС.“ 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по проекта? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 1985-МИ/22.08.2023 г. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Продължавам с доклад по 

назначението на Общинската избирателна комисия в община 

Сапарева Баня. 

Постъпило е писмо с вх. № МИ-06-260-1 от кмета на община 

Сапарева баня, област Кюстендил, с предложение за състав на 

Общинската избирателна комисия в общината. 

Представени са всички изискуеми документи по чл. 75, чл. 80 

и чл. 81 във връзка с чл. 66 от Изборния кодекс и Решение № 1962-

МИ/04.08.2023 г. на ЦИК. 

Консултациите са проведени при спазване изискванията на 

чл. 76 от Изборния кодекс. Участвали са представители на 

парламентарно представените партии и коалиции. Постигнато е 

съгласие между участниците в консултациите по отношение на 

състава на Общинската избирателна комисия в община Сапарева 

баня.  

Предвид изложеното и на основание чл. 57, ал. 1, т. 5 и чл. 75, 

ал. 10 от Изборния кодекс Централната избирателна комисия 

„РЕШИ: 

Назначава Общинска избирателна комисия в община Сапарева 

баня, област Кюстендил, в състав от 11 членове, както следва: 
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председател – Илияна Бойчева Базиргянова – ГЕРБ-СДС; зам.-

председатели: Йорданка Лазарова Наумова-Метаниева – ДПС; Ани 

Петрова Караджинова-Кьосева – „Възраждане“ и секретар – Радка 

Спасова Георгиева – ПП-ДБ, и членове: Иво Аспарухов Иванов и 

Емилия Димитрова Гелева – ГЕРБ-СДС; Теменужка Александрова 

Тодорова и Гергана Борисова Николова-ПП-ДБ; Васил Ивов 

Тодоров – „Възраждане“; Марияна Георгиева Адвукатска – „БСП за 

България“ и Вергил Венциславов Андреев – ИТН. 

Общинската избирателна комисия встъпва в правомощия на 9 

септември 2023 г. 

На назначените членове да се издадат удостоверения. 

Решението подлежи на обжалване пред ВАС.“ 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становища по проекта? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 1986-МИ/22.08.2023 г. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Продължавам с докладите. На 

вашето внимание е предложение за назначаване на Общинска 

избирателна комисия в община Костинброд, Софийска област.  

В Централната избирателна комисия е постъпило писмо с вх. 

№ МИ-06-260-3 от кмета на община Костинброд, Софийска област с 

предложение за състав на Общинската избирателна комисия в 

общината. 

Представени са всички изискуеми документи по чл. 75, чл. 80 

и чл. 81 във връзка с чл. 66 от Изборния кодекс и Решение № 1962-

МИ/04.08.2023 г. на ЦИК. 

Консултациите са проведени при спазване на изискванията на 

чл. 76 от Изборния кодекс. Участвали са представители на 
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парламентарно представените партии и коалиции съгласно Решение 

№ 1962-МИ на ЦИК. Постигнато е съгласие между участниците по 

отношение състава на Общинската избирателна комисия в община 

Костинброд.  

Предвид гореизложеното и на основание чл. 57, ал. 1, т. 5 и 

чл. 75, ал. 10 от Изборния кодекс предлагам Централната 

избирателна комисия да 

„РЕШИ: 

Назначава Общинска избирателна комисия в община 

Костинброд, Софийска област, в състав от 11 членове, както следва: 

председател – Тодор Бориславов Атанасов – ГЕРБ-СДС; зам.-

председатели: Христо Пламенов Пенчев – ПП-ДБ; Даниел Николаев 

Петров – „Възраждане“; Красимира Мирославова Дойчева-

Младенова – „БСП за България“ и Иван Димитров Гудев – ИТН; 

секретар – Диана Тонева Панайотова от ДПС, и членове: Георги 

Стефанов Янев и Стефка Младенова Миланова – ГЕРБ-СДС; 

Александър Иванов Кацаров и Сашко Траянов Георгиев – ПП-ДБ; 

Даниела Маркова Колева е номинация на „Възраждане“. 

Общинската избирателна комисия встъпва в правомощия на 9 

септември 2023 г. 

На назначените членове да бъдат издадени удостоверения“. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становища по проекта? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 1987-МИ/22.08.2023 г. 

Следващ докладчик в тази точка – колега Георгиева, 

заповядайте. 
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ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, докладвам проект на 

решение относно назначаване на ОИК в община Баните, област 

Смолян. 

В Централната избирателна комисия е постъпило писмо с вх. 

№ МИ-06-260-4 от 16 август 2023 г. от кмета на община Баните с 

предложение за състав на Общинската избирателна комисия.  

Представени са всички изискуеми документи съгласно 

Изборния кодекс и наше Решение № 1962-МИ/04.08.2023 г.  

Консултациите са проведени при спазване на изискванията на 

чл. 76 от Изборния кодекс и в тях са участвали представители на 

парламентарно представените партии и коалиции. Постигнато е 

съгласие между участниците в консултациите.  

Предвид изложеното предлагам Централната избирателна 

комисия на основание чл. 57, ал. 1, т. 5 и чл. 75, ал. 10 от Изборния 

кодекс да 

„РЕШИ: 

Назначава Общинска избирателна комисия в община Баните, 

област Смолян, в състав от 11 членове, както следва: председател – 

Митко Митев Огнянов – ГЕРБ-СДС и зам.-председатели: Альоша 

Янков Руженов – ПП-ДБ; Стела Стефанова Бозова – „Възраждане“; 

Галя Димитрова Панчугова – „БСП за България“; Ганка Йовчева 

Башева – ИТН; секретар – Владимир Бисеров Пенев, номиниран от 

ДПС, и членове: Нешка Якимова Шехова и Пенчо Илиев Токучев – 

ГЕРБ-СДС; Антон Иванов Шишков и Мирчо Бойчев Дончев – ПП-

ДБ; Жеко Илиев Карамфилов – „Възраждане“. 

Общинската избирателна комисия встъпва в правомощията 

си на 9 септември 2023 г.“ 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. 

Колеги, становища по проекта? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 
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Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против 

– няма. 

Решението е № 1988-МИ/22.08.2023 г. 

Следващ докладчик в тази точка – колега Стоянова, 

заповядайте. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, кметът на община Севлиево, 

област Габрово ни изпраща протокол от постигнато съгласие от 

проведени консултации във връзка с назначаване на Общинска 

избирателна комисия за изборите на 29 октомври 2023 г. 

С оглед обстоятелството, че са налице всички изискуеми 

документи, изпълнени са условията на Изборния кодекс и са 

приложени съответните доказателства за лицата, които се предлага 

да бъдат включени в състава на Общинската избирателна комисия, 

кметът ни прави предложение да бъде назначена Общинска 

избирателна комисия в състав, както следва: председател – Павлина 

Ненчева Гатева – ГЕРБ-СДС, зам.-председатели: Николина 

Йорданова Николова-Генова, предложена от квотата на 

„Възраждане“; Добринка Георгиева Иванова-Христова – „БСП за 

България“; Радослав Гутев Колев – ИТН и Сабие Яшарова Ходжева 

– ДПС; предложението за секретар е за Теодор Любенов Георгиев – 

ПП-ДБ и членове, както следва: Явор Яворов Памукчиев и Маруся 

Красимирова Минчева – ГЕРБ-СДС; Моника Иванова Стефанова и 

Панчо Петров Вълчев – ПП-ДБ, и Димитър Георгиев Гатев – 

„Възраждане“. 

Предлагам да бъде назначен съставът на Общинската 

избирателна комисия в община Севлиево, област Габрово в 

изброения състав и същата да встъпи в правомощията си на 9 

септември 2023 г. 

На назначените членове да бъдат издадени и удостоверения. 

Моля, ако нямате бележки да гласуваме проекта на решение. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по проекта? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против 

– няма. 

Решението № 1989-МИ/22.08.2023 г. 

Следващ докладчик – колегата Георгиев. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам проект на решение с 

проектен номер 1995 относно назначаване на Общинска избирателна 

комисия в община Трявна, област Габрово за изборите за общински 

съветници и за кметове на 29 октомври 2023 г. 

В Централната избирателна комисия е постъпило писмо с вх. 

№ МИ-06-260-15 от 21 август 2023 г. от кмета на община Трявна, 

област Габрово с предложение за състав на Общинската избирателна 

комисия в общината. 

Представени са всички изискуеми документи.  

Консултациите са проведени при спазване на изискванията на 

чл. 76 от Изборния кодекс. Присъствали са представители на 

парламентарно представените партии и коалиции, на които е 

постигнато е съгласие по отношение на състава на Общинската 

избирателна комисия в община Трявна.  

Предвид изложеното предлагам Централната избирателна 

комисия да 

„РЕШИ: 

Назначава Общинска избирателна комисия в община Трявна, 

област Габрово, в състав от 11 членове, както следва: председател: 

Антоанета Добринова Иванова – ГЕРБ-СДС, зам.-председатели: 

Снежана Тодорова Иванова-Бонева – ПП-ДБ; Моника Стефанова 

Халачева – „Възраждане“; Катя Костова Колева – ИТН, и Славчо 

Колев Славчев – „БСП за България“, секретар: Моника Пламенова 

Иванова – ДПС, и членове: Цвета Ангелова Тодорова-Стойчева и 

Валентина Кънчева Иванова – ГЕРБ-СДС; Иван Генов Симеонов и 
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Ивелина Белчева Митева – ПП-ДБ; Полина Койчева Цанева – 

„Възраждане“. 

Общинската избирателна комисия встъпва в правомощията 

си на 9 септември 2023 г. 

На назначените членове да се издадат удостоверения“. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. 

Колеги, становища по проекта? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против 

– няма. 

Решението е № 1990-МИ/22.08.2023 г. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Следващият проект е относно 

назначаване на Общинска избирателна комисия в община Ямбол, 

област Ямбол. 

В Централната избирателна комисия е постъпило писмо с вх. 

№ МИ-06-260-11 от 18 август 2023 г. от кмета на община Ямбол, с 

предложение за състав на Общинската избирателна комисия в 

общината. 

Представени са всички изискуеми документи. Консултациите 

са проведени при спазване на изискванията на чл. 76 от Изборния 

кодекс и в тях са участвали представители на парламентарно 

представените партии и коалиции съгласно Решение № 1962-МИ на 

ЦИК, както и на друга партия. Постигнато е съгласие между 

участниците в консултациите по отношение на състава на 

Общинската избирателна комисия в община Ямбол.  

Предвид изложеното и на съответните основания предлагам 

Централната избирателна комисия да 

„РЕШИ: 

Назначава Общинска избирателна комисия в община Ямбол, 

област Ямбол, в състав от 11 членове, както следва: председател – 
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Ани Стефанова Канева – ГЕРБ-СДС; зам.-председатели: Светлина 

Стоянова Карапетрова – „Възраждане“; Ангел Стоянов Ангелов – 

ДПС и Пенка Георгиева Илиева – „БСП за България“, секретар: 

Снежана Христова Енчева – ПП-ДБ, и членове: Димитър Събев 

Събев – и Русалина Стефанова Мирославова – ГЕРБ-СДС; Виолина 

Иванова Кавалджиева и Милена Христова Иванова – ПП-ДБ; Галя 

Георгиева Карчева – „Възраждане“ и Катя Анатолиева Апостолова – 

ИТН. 

Общинската избирателна комисия встъпва в правомощията 

си на 9 септември 2023 г. 

На назначените членове да бъдат издадени удостоверения“. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по проекта? Не виждам предложения за промени. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против 

– няма. 

Решението е № 1991-МИ/22.08.2023 г. 

Следващ докладчик – колега Чаушев, заповядайте. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Във вътрешната мрежа може да видите 

проект на решение относно назначаване на Общинска избирателна 

комисия в община Стамболово.  

Постъпило е писмо с вх. № МИ-06-260-18 от 21 август 2023 г. 

от кмета на община Стамболово с предложение за състав на 

Общинската избирателна комисия в общината със съответните 

документи. 

На проведените консултации са участвали всички 

представители на парламентарно представените партии и коалиции 

съгласно и е постигнато съгласие.  

Представени са необходимите документи, поради което 

предлагам Централната избирателна комисия да назначи Общинска 
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избирателна комисия в община Стамболово в състав от 11 членове, 

както следва: председател – Зоя Петрова Зарчева – ГЕРБ-СДС; зам.-

председатели: Маргарита Иванова Богданова-Димитрова – ПП-ДБ, 

Яна Начева Ковачева-Георгиева – „Възраждане“; Марияна 

Красимирова Романова – „БСП за България“ и Даниел Атанасов 

Ганев от ИТН, секретар – Неше Бейтулова Емин от ДПС, и членове: 

Георги Николов Георгиев и Йордан Латунов Арабаджиев – ГЕРБ-

СДС; Тенчо Добрев Тенев и Христина Йорданова Янчева – ПП-ДБ, 

и Емил Иванов Тодоров от „Възраждане“. 

На назначените членове да се издадат удостоверения. 

Предлагам да ги назначим. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становище по проекта. Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против 

– няма. 

Решението е № 1992-МИ/22.08.2023 г. 

С това изчерпахме първа точка от дневния ред. 

 

Преминаваме към втора точка: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Давам думата на колегата Елка Стоянова. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, тъй като съгласно чл. 36, ал. 2 от 

Постановление на Министерския съвет № 108 за изпълнението на 

държавния бюджет на Република България е предвидено, че 

средствата за социално-битово и културно обслужване на персонала 

от бюджетните организации се определя в размер до 3 на сто от 

утвърдените разходи за основни заплати на лицата, назначени по 

трудови отношения, и съответно се разходват през годината на база 

на начислени средства, предлагам да се запознаете с възложената на 
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администрацията и извършена справка, отразена в докладна записка 

с вх. № ЦИК-09-249 в моя папка, където са приложени съответните 

документи. 

Във връзка с докладваното ви предлагам да определим размер 

3 на сто от утвърдените разходи за основни заплати на лицата, 

назначени по трудови правоотношения. 

Моля, ако имате бележки или коментари, да ги обсъдим, ако 

не, да подложим на гласуване предложението. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становища по доклада и предложението? Не виждам предложения. 

Подлагам на  гласуване предложението съгласно чл. 36, ал. 2 

от ПМС № 108 от 9 август 2023 г. за изпълнение на държавния 

бюджет на Република България за 2023 г. и в съответствие с 

Вътрешните правила на Централната избирателна комисия за 

членовете и администрация да утвърдим средства в размер на 3% от 

планирания размер на основните работни заплата за фонд СБКО, 

както и да проведем Общо събрание днес. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против 

– няма. 

Колеги, 15 минути почивка. Ще продължим в 11,45 ч. 

 

 (След почивката.) 

 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

продължаваме със заседанието – 11 членове сме в залата. 

Продължаваме с втора точка: Доклади по административни 

преписки. 

Ще докладвам най-напред аз. Моля да погледнете във 

вътрешната мрежа писмото, което обсъждахме вчера в работна 



18 

група, до главния секретар на Народното събрание във връзка с 

необходимите допълнителни помещения за Централната 

избирателна комисия, свързано с дейностите по организацията и 

провеждане на изборите на 29 октомври 20233 г. 

Предлагам ви да гласуваме писмото, както е обсъдено, ако 

нямате други предложения. Не виждам предложения за други 

промени. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

Следващият ми доклад е писмо с вх. № ЦИК-00-

270/21.08.2023 г. От „Нова транслейт груп“ ни уведомяват за 

преводача на организираната утре среща – докладвам го за сведение. 

Колеги, във вътрешната мрежа са публикувани проекти на 

четири писма с проектни номера: 7425, 7426, 7427 и 7428. Писмата 

са подготвени като отговор по запитванията по Закона за достъп до 

обществена информация, свързана с изтеклите в публичното 

пространство имена на лица, задържани във Великобритания, с 

твърдението, че същите са били членове на секционни избирателни 

комисии във Великобритания. 

Във връзка с предоставената в ЦИК в петък информация с 

оглед надделяващ обществен интерес предложението е и на 

четирите запитвания по Закона за достъп до обществена информация 

да отговорим, че информацията е публикувана на страницата на 

ЦИК с линк към това съобщение. 

Предлагам ви да гласуваме писмата общо, тъй като са 

идентични. Има ли други предложения? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 
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Чаушев, Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

Следващ докладчик в тази точка е колегата Димитров. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря Ви, госпожо 

председателстваща. 

Колеги, с вх. № ЦИК-07-79/17.08.2023 г. сме получили 

уведомление от Европейската мрежа за сътрудничество в областта 

на изборите – те и преди ни бяха уведомявали, че на 27 септември, 

сряда, ще се проведе 19-та среща. Повече информация ще ни бъде 

изпратена по-късно. Молят ни да потвърдим участие. Възможно е, 

разбира се, лично участие, както и онлайн. До 31 август трябва да 

посочим на този имейл дали ще се участва лично или дистанционно. 

Докладвам го за сведение, тъй като ние не сме активни участници в 

тези срещи. 

Второто писмо, което искам да ви докладвам, е изпратено от 

госпожа Т., която иска да й върнем входящ номер. Нарича се 

„предложения“. Второ такова писмо получаваме. Предишното беше 

за участието на независимите кандидати, което съм докладвал за 

сведение. 

В това писмо се твърди, че постоянно лъжем. Има 

предложения за софтуер, за хартиената бюлетина – „всичко евтино и 

прозрачно“. Оплаква се, че няма достъп до нас, тъй като не сме я 

поканили, за да чуем предложенията й – докладвам за сведение. 

Това е една нервна реакция на постоянното говорене за избори по 

телевизията. Това са моите доклади. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Следващ 

докладчик в тази точка е колегата Томов. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги, с вх. № ЦИК-12-

36/21.08.2023 г. е получено писмо от Обществения съвет към 

Централната избирателна комисия, подписано от председателя на 

Обществения съвет            Ц.               П., което съдържа уведомление 
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за това, че на днешна дата от 18,00 ч. Общественият съвет ще 

проведе свое заседание с дневен ред:  

1. Обсъждане на възможни проблеми и решения по 

организацията на местните избори, по които Общественият съвет би 

могъл да има мнение и предложения. 

2. Разни. Докладвам за сведение това писмо. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Следващ 

докладчик – колегата Ганчева. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви писмо с вх. № 

НС-04-02-299 от Министерството на вътрешните работи, директор 

на ОД на МВР – Разград. Във връзка с проверка по посочена 

преписка и в изпълнение указанията на наблюдаващия прокурор ни 

е изискана информация, а именно списък на състава на СИК № 628, 

както ЕГН, три имена на лицата и телефон за връзка, предвид което 

е изготвен проект на писмо, който е във вътрешната мрежа, с което 

да предоставим информацията на директора на ОД на МВР – 

Разград. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становище по предложения проект. Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против 

– няма. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, връщам на доклад писмо с 

вх. № ПВР-09-39/14.08.2023 г. Изискахме информация от 

изпълнителя във връзка с електронното заявление за гласуване извън 

страната и въз основа на това, че е предоставена информация с вх. № 

ПВР-00-7/17.08.2023 г., ви предлагам да отговорим на Окръжна 

прокуратура – Хасково, Окръжен следствен отдел на тяхното писмо, 

като им предоставим необходимата информация с писмо, което е във 

вътрешната мрежа. 
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Предлагам да гласуваме писмото до Окръжен следствен 

отдел при Окръжна прокуратура – Хасково. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по проекта? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Докладвам вх. № НС-06-

361/21.08.2023 г. – писмо от Район „Одесос“, с което ни уведомяват, 

че са извършили отваряне на запечатано помещение съобразно 

закона и наши решения и ни прилагат съответните документи. 

Докладвам за сведение и класиране съгласно протоколно решение на 

Централната избирателна комисия. 

Представям ви докладна записка с вх. № ЦИК-09-

251/21.08.2023 г. с допълнение към нея – вх. № ЦИК-09-251-2, и 

ЦИК-09-251-1/21.08.2023 г.  

С докладната записка, позовавайки се на чл. 10 от 

Вътрешните правила за трудовия ред на Централната избирателна 

комисия и Наредба № 7 за минималните изисквания за осигуряване 

на здравословни и безопасни условия на труд при работа с 

видеодисплей, където са определени тези минимални изисквания за 

работа с тях, се прави предложение с оглед при съобразяване със 

средства по бюджета на Централната избирателна комисия, 

приложен е към докладната и контролен лист с наличие на средства 

по съответния параграф, както и са посочени условията, при които 

да се ползват тези средства. 

Предложението съвпада като размер с размера, който досега е 

одобрявала Централната избирателна комисия през годините, така че 

ви предлагам да одобрим предложението, направено по тази 

докладна записка. Както казах, в докладната записка с вх. № ЦИК-
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09-251-2 е посочено какво трябва да се представи за отчитане на 

разходите за прегледи и закупени средства. 

Предлагам да одобрим предложението по докладната, както е 

направено, предвид доклада ми. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. 

Колеги, становища по предложението? Не виждам. 

Подлагам на гласуване решението, както докладчикът го 

представи. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против 

– няма. 

Следващ докладчик – колегата Гергана Стоянова. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви за сведение 

постъпило писмо по електронната поща на ЦИК с вх. № ЦИК-07-64-

1/14.08.2023 г. от A-WEB относно проучване, анкета, свързана с 

предстояща онлайн среща на 12 октомври 2023 г. във връзка с 

годишнина на организацията. Подобно писмо със същата тази анкета 

са ни изпращали и по-рано – докладвах ви го в началото на месец 

юли. С това писмо ни напомнят, ако желаем, да попълним 

приложената анкета. Докладвам го за сведение. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Следващ 

докладчик – колегата Георгиева. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, с вх. № МИ-05-

7/21.08.2023 г. сме получили преписка от областна администрация  – 

Добрич, с приложена заповед на областния управител, с която 

определя помещение за съхраняване на бюлетините, както и на 

другите изборни книжа и материали във връзка с предстоящите 

избори на 29 октомври 2023 г. до предаването им на упълномощени 

членове на общинските администрации в съответните общински 

избирателни комисии. 
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Докладвам ви тази преписка за сведение и предлагам в 

деловодството да бъде отворен класьор, в който всички пристигащи 

подобни преписки, да бъдат поставени на съхранение. 

Предлагам и още една преписка от община Копривщица, с 

която кметът ни уведомява, че е предаден архивът на ОИК с мандат 

2019 – 2023 г., на общинската администрация. Приложена е и 

заповедта. Предлагам и за преписки от подобен характер също да 

има отделен класьор в деловодството и там да бъдат съхранявани 

преписките, които идват от общинските администрации. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, ще 

подложа на отделно гласуване предложенията. 

Предлагам всички преписки, които пристигат от областни 

администрации, в които се определят помещения за съхраняване на 

изборни книжа и бюлетини, да бъде обособен класьор в 

деловодството, в който да се класират, като в рамките може би на 

седмица да влизат в заседание и да бъдат докладвани, обобщени 

справки от администрацията за пристигналите вече, тоест в петък 

трябва да имаме такава обобщена справка за пристигналите от 

областните администрации документи. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

Подлагам на гласуване второто предложение на колегата 

Георгиева, свързано с преписката, постъпила в момента от община 

Копривщица, с която ни уведомяват, че е предаден за съхранение 

архивът на ОИК – Копривщица, с мандат 2019 – 2023 г.  

Предлагам в деловодството да бъде обособен класьор, в 

който да бъдат класирани всички пристигащи писма от общините с 

информация, че архивът на общинските избирателни комисии с 

мандат 2019 – 2023 г., е предаден на общинската администрация. 
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Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, ще ви докладвам няколко 

запитвания, постъпили в Централната избирателна комисия. 

Вх. № МИ-22-77/21.08.2023 г. с въпрос: може ли родител и 

детето му да бъдат членове на СИК в една и съща община? 

В рубриката „Въпроси и отговори“ в „Местни избори 2023 г.“ 

в подрубрика „Избирателни комисии“ може да бъде намерен отговор 

на поставения въпрос. 

Използвам конкретния повод отново да призова всички 

граждани, които имат въпроси, свързани с подготовката и 

провеждането на предстоящите избори, да търсят отговор на своите 

въпроси първо в рубриката „Въпроси и отговори“ на страницата на 

Централната избирателна комисия. Този въпрос го докладвам за 

сведение. 

Постъпило е питане с вх. № МИ-22-76/21.08.2023 г. във 

връзка с регистрацията на местна коалиция и по-точно как да бъде 

изписано наименованието й. Предстои Централната избирателна 

комисия да приеме решение за регистрация на местните коалиции в 

общинските избирателни комисии и там този въпрос ще намери своя 

отговор и необходимата информация – докладвам го за сведение. 

С вх. № МИ-22-74/21.08.2023 г. ни питат дали се предвижда 

отново да има видеонаблюдение с телефони на предстоящите 

избори. Предстои Централната избирателна комисия да приеме 

решение за реда за видеонаблюдение, в което подобни въпроси също 

биха могли да намерят своя отговор – докладвам за сведение на този 

етап. 

С вх. МИ-22-78/21.08.2023 г. сме получили въпрос, който 

касае назначаване на заместващи членове в общинските избирателни 
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комисии. Питат ни трябва ли да се заявят те към Централната 

избирателна комисия и съответно получават ли възнаграждение. 

Цитира се и  чл. 82, ал. 2, който много ясно казва, че член на ОИК 

може за определен период да бъде временно заместен от член, 

предложен от съответната партия или коалиция и Централната 

избирателна комисия е тази, която назначава съответния член на 

общинската избирателна комисия. 

С вх. № МИ-22-79/22.08.2023 г. сме получили мнение, че не 

се допускат граждани в сградите по време на консултациите, които 

са обявени за публични. В този смисъл, доколко е изпълнено това 

изискване за публичност на консултациите – докладвам го за 

сведение. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Следващ 

докладчик – колегата Стойчева. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № ЦИК-02-

62/18.08.2023 г. е получен отговор от началника на политическия 

кабинет на министъра на регионалното развитие и 

благоустройството, в който отговор Централната избирателна 

комисия е в копие. 

Отговорът е относно писмо от Народното събрание за 

възможността за създаване на регистър, в който всеки избирател да 

може да прави справка с подписките за провеждане на референдум. 

В папка с моите инициали може да се запознаете с изразеното 

становище – за сведение го докладвам. 

Постъпил е и още един въпрос с вх. № МИ-22-

73/18.08.2023 г. – може ли член на ОИК да бъде лице, което се е 

подписало за регистрация на дадена партия, за участие в 

предстоящите местни избори – също за сведение. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колегата 

Георгиев е следващият докладчик. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам за сведение писмо с вх. 

№ НС-07-64/21.08.2023 г. от кмета на Столична община, Район 

„Слатина“ във връзка с действия по отваряне и съответното действие 
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след това – запечатване на помещения, в които се съхраняват 

изборни книжа и материали. Изпратени са съответните копия от 

документи. 

Докладвам също за сведение две писма. Първото е от ОИК – 

Своге, с вх. № МИ-15-148/16.08.2023 г.  

Второто писмо е по същия повод – вх. № МИ-22-21-

2/18.08.2023 г. Писмото е от гражданин, в което той за пореден път 

пише на Централната избирателна комисия, във връзка с негови 

твърдения, които са неколкократно докладвани в предишни 

заседания на Централната избирателна комисия. В писмото на ОИК, 

което преди това цитирах, са изложени съответните данни, 

включително има и приложена справка за постъпили данни за 

извадени и анулирани болнични листове във връзка с дебата. 

Предлагам тези писма да останат без отговор и за сведение на 

Комисията. 

Предлагам ви проект на писмо до ОД на МВР – Видин, 

старши разследващ полицай във връзка с писмо с вх. № НС-04-02-

300/18.08.2023 г., с което се искат и се поставят въпроси, свързани с 

приложена към писмото от старши разследващия полицай 

декларация от избирател пред секционната избирателна комисия във 

връзка с изборите на 2 октомври 2022 г., че не е гласувал на друго 

място, копие от тази декларация, както и копие от списък на лица, 

получили копие от подписания протокол, с резултати от гласуването 

в съответната секционна избирателна комисия от изборите на 

2 октомври 202 г. 

Предлагам след запознаване с проекта на писмото, тъй като 

се иска информация, която всъщност документално трябва да е 

налична в съответната общинска администрация, Централната 

избирателна комисия да гласува проекта на отговор и да го изпратим 

до уважаемия господин – проектен номер 7436. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становища по предложения проект на писмо. Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам и още един проект на 

писмо – 7437, до Окръжен следствен отдел при Окръжна 

прокуратура – Добрич, във връзка с писмо – вх. № НС-09-

242/16.08.2023 г. и две постановления в приложените писма, с които 

се искат данни за председател и секретар на две секционни 

избирателни комисии извън страната. 

Предлагам да изпратим съответното писмо, което завършва с 

изречението, че Централната избирателна комисия не разполага с 

данни за адреси и телефони на членове на СИК извън страната. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становище по предложения проект на писмо. Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

Следващ докладчик – колегата Елка Стоянова. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, моля да погледнете за сведение 

и запознаване преписка с вх. № НС-07-65. От Район „Връбница“, 

Столична община ни уведомяват за извършени действия по наши 

указания във връзка с преписка, която сме им изпратили за 

извършване на действия – за сведение и запознаване. 

Също за сведение и запознаване ви докладвам преписка с вх. 

№ НС-07-63. От Район „Триадица“ ни уведомяват, че са извършили 

действия по връчване на акт за установяване на административно 

нарушение, който от наша страна им е бил изпратен за връчване и ни 

връщат подписано връчването. 
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Резолирала съм го към звено „Правна дейност“ за подготовка 

на преписката и последващи действия във връзка с 

административното наказване. 

Докладвам ви вх. № МИ-08-15 – писмо, с което 

Административен съд – София област, ни ангажира да изпратим 

преписка по наше решение, във връзка с жалба, подадена от едно 

лице срещу решение на ОИК – Пирдоп, и Решение № 1965-МИ от 

8 август на Централната избирателна комисия. Докладвам го в 

Административни преписки, тъй като това е административна 

дейност, която не касае хода на делото, а единствено разпореждане 

за изпълнение на указания на съда. Писмото, с което сме подготвили 

преписката, е с проектен номер 7435. 

Моля да го погледнете, и ако нямате бележки, да го 

подложим на гласуване, за да бъде изпратена преписката. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля да 

погледнете проекта на писмо.  

Ако няма предложения по проекта на писмо, моля, режим на 

гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Следващото ми предложение за 

разглеждане е писмо с проектен номер 7438. Това е във връзка с 

подготовката на  дейностите на общинските избирателни комисии, 

които ще встъпят в длъжност на 9 септември 2023 г.  

В тази връзка по отношение подготовката на работата и 

пощенските кутии, които следва да бъдат администрирани за новите 

ОИК, и да бъдат приключени тези, които са за комисиите 

изпълняващи правомощията си до 8 септември 2023 г., ви предлагам 

проект на отговор на писмо към „Информационно обслужване“ по 

тяхно запитване с писмо – изх. № МИ-09-14/17.08.2023 г. 
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Моля да погледнете текста, и ако нямате бележки, да го 

гласуваме. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становище по писмото до „Информационно обслужване“ АД. Не 

виждам становище по проекта на писмо. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Последният ми доклад в тази точка е по 

писмо с проектен номер 7440 до Следствен отдел при Софийска 

градска прокуратура. Във връзка с образувано досъдебно 

производство за втори път ни изискват оригинал на документи, 

свързани с изборите от 2 октомври 2022 г.  

В тази връзка е подготвен отговор до разследващия орган. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Ако няма 

становище по проекта на писмо, моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

Следващ докладчик – колегата Солакова. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с докладна записка – вх. № 

ЦИК-09-247/18.08.2023 г., относно предоставяне на информация по 

Закона за противодействия на корупцията и за отнемане на 

незаконно придобитото имущество се предлага изпращане на писмо 

до Комисията за противодействия на корупцията с по-познатото 

наименование КПКОНПИ информация относно прекратяване на 

трудовия договор с главния счетоводител на ЦИК              Г.           

М.,       за която Централната избирателна комисия е изпратила 
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писмо с уведомяване, че тя полага втори подпис по договорите на 

Централната избирателна комисия по проведени процедури по 

Закона за обществените поръчки и Закона за задълженията и 

договорите в изпълнение на законово изискване по Закона за 

финансовото управление и контрол в публичния сектор. 

Със същото писмо уведомяваме за назначеното лице на 

длъжността „главен счетоводител“           Г.             Л., считано от 

1 август 2023 г. 

Моля да одобрим изпращането на уведомлението до 

КПКОНПИ. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становище по проекта на писмо, който се оказа, че е към докладната 

записка в същия файл. 

Ако нямате предложения, моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: За запознаване ви докладвам вх. № 

ЦИК-09-248/18.08.2023 г. с предложение за актуализиране на 

лимитите за ползване на мобилни услуги от служители в 

администрацията. Към тази докладна записка са представени 

относими копия на документи. Предлагам за обсъждане на работна 

група. 

Колеги за сведение ви докладвам вх. № МИ-04-03-

6/21.08.2023 г. Въз основа на наше искане от Главна дирекция са ни 

изпратили списък на населените места в страната с население повече 

от 100 души към дата 4 август 2023 г. – това е датата, на която е 

обнародван указът на президента за насрочване на общите избори за 

общински съветници и за кметове. 

В Централната избирателна комисия е постъпило писмо с вх. 

№ МИ-06-271/21.08.2023 г. от Националното сдружение на 
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общините в Република България. В това писмо те са посочили 

имената на лицата, които ще могат да вземат участие в среща, 

организирана от 15,00 ч. на 24 август с представители на ГД ГРАО, 

НСИ и Министерството на регионалното развитие и 

благоустройството, както и потвърждават срещата от 16,00 ч., 

съвместно с участието на представители на ГД ГРАО.  

За сведение ви докладвам и в същото време в папка „писма за 

последващо одобрение“ има две писма, които вчера, след 

провеждане на работна група, изпратихме до ГД ГРАО и второто до 

МРРБ и Националното сдружение на общините за провеждане на 

срещи от 15,00 ч. и 16,00 ч. на 24 август по въпроси, свързани с 

отпечатването на избирателните списъци, проблеми, които са 

поставени пред Централната избирателна комисия, свързани с 

адресните регистрации на лицата по Закона за гражданската  

регистрация, както и по отношение на необходимостта от яснота за 

кметствата, в които ще се произведат избори на 29 октомври 2023 г. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

последващо одобрение изпращането на тези две писма. 

Подлагам ги на гласуване заедно. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, от Печатницата на БНБ сме 

получили писмо с вх. № МИ-26-26/21.08.2023 г. С това писмо ни 

информират, включително и министърът на финансите, за това, че 

предвиждат ползването на web базирана система за реализация на 

изискванията за процесите за предпечат, утвърждаване и печат на 

хартиените бюлетини, като посочват дружеството, което ще ползват 

като подизпълнител и молят да се предостави списък с данни на 

лицата, на които да бъде осигурен достъп до системата. Докладвам 

го за сведение.  
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За следващото заседание ще изготвя писмо със списъка на 

всички членове на Централната избирателна комисия с оглед 

осигуряване на този достъп до web базираната система. 

Докладвам ви писмо от Народното събрание с вх. № ЦИК-02-

63/21.08.2023 г. Приложено е копие на заповед на председателя на 

Народното събрание за определяне на основните месечни 

възнаграждения, считано от 1 юли тази година, въз основа на 

получена информация от Националния статистически институт 

(НСИ). За сведение на Централната избирателна комисия и 

предоставяне на главния счетоводител за съобразяване при 

начисляване на възнагражденията. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

вашето становище по доклада на колегата Солакова. 

Ако няма такова, подлагам на гласуване предложението да се 

съобразява информацията от тази заповед на председателя на 

Народното събрание при изчисляване възнагражденията на 

членовете на ЦИК. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: За сведение – по повод и на 

изпратените писма за срещите само за сведение ви докладвам вх. № 

МИ-06-270/21.08.2023 г. – писмото, с което ни информираха и 

помолиха основната среща с представители на НСИ да бъде от 

16,00 ч. на 24 август 2023 г. 

С вх. № МИ-06-269/18.08.2023 г. от община Силистра 

поставят въпроса за специалните кутии за машинното гласуване с 

оглед необходимостта от време за възлагане на изработката на 

прозрачни избирателни кутии. Тъй като обикновено се ползват 

кутии от предходни избори, следва да съобразим и при изготвяне и 
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гласуване на решението за условия и ред за изработка, както и 

указанието, което главният секретар изпраща до органите на 

изпълнителната власт и определени учреждения, институции, които 

имат отношение към материално-техническото обезпечаване на 

изборния процес. На този етап го докладвам за сведение. 

Колеги, от администрацията на Министерския съвет сме 

получили писмо с вх. № МИ-03-11/17.08.2023 г. В тази връзка е вх. 

№ ЦИК-09-250/21.08.2023 г. – докладвам ви го за запознаване. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Следващ 

докладчик – колегата Баханов. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Благодаря, госпожо председателстваща. 

Уважаеми колеги, докладвам вх. № НС-04-142/15.08.2023 г. 

От Министерството на електронното управление на Република 

България е изпратено писмо до ОД на МВР – Плевен, с копие до 

Централната избирателна комисия, с което ни информират, че във 

връзка с наше писмо от 28 юли 2023 г., което им е препратено по 

компетентност, ни уведомяват, че в секции с посочени номера в град 

Плевен има налични видеозаписи и след обявяването края на 

изборния ден в секционната избирателна комисия, а не, както пише в 

писмото, за времето на провеждане на изборите. Записите са както 

от живото излъчване, така и от свалени от устройствата за записване 

– записали са къде е публично достъпно и са посочили IP адреси. 

Това е по повод писмо до ЦИК с вх. № НС-04-02-283/01.08.2023 г. от 

ОД на МВР – Плевен, с която се иска информация от ЦИК за 

наличие на видеозаписи в конкретните секции. Предлагам да остане 

за сведение, тъй като от Министерството е отговорено на ОД на 

МВР – Плевен. 

С вх. № МИ-15-120-24/11.08.2023 г. ни е изпратено 

придружително писмо с Решение № 51-МИ/07.08.2023 г. на ОИК – 

Благоевград, с което прекратяват пълномощията на общински 

съветник и обявяване на следващия в листата.  

Уважаеми колеги, това е във връзка с наше указание до ОИК 

– Благоевград, от 27 юли 2023 г., с което им указахме да 
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преразгледат свое Решение № 50-МИ/21.07.2023 г., и да съобразят с 

хипотезата на чл. 30, ал. 4, т. 11 от ЗМСМА, а именно, след като има 

влязло в сила решение на КПКОНПИ, да обявят прекратяване 

пълномощията на общинския съветник. С изпратеното нарушение 

колегите от ОИК – Благоевград, отменят свое Решение № 51-

МИ/21.07.2023 г. и констатират предсрочно прекратяване 

пълномощията на         В.        Ш. с посочено ЕГН, общински 

съветник от партия Земеделски съюз, анулира издаденото 

удостоверение и обявява за избран за общински съветник следващия 

в листата с посочено ЕГН на партия Земеделски съюз „Александър 

Стамболийски“ и да се издаде удостоверение. Предлагам доклада за 

сведение към настоящия момент. 

От община Трекляно с вх. № МИ-06-260-23/21.08.2023 г. по 

имейла ни е изпратен протокол от 18 август 2023 г. от проведена 

консултация при кмета на община Трекляно, област Кюстендил, за 

определяне състава на ОИК – Трекляно. 

На консултациите не е постигнато съгласие за ръководството 

на ОИК за председател, зам.-председател и секретар. Изпратен ни е 

сканиран протоколът и „особено мнение“ от       Н.           Г.       З., 

областен председател на ПП ДПС – Кюстендил. Няма я преписката, 

така че остава за сведение и към преписката да се приложи, като 

получим преписката за назначаване. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, в 

Административни преписки има ли други доклади? Не виждам. 

Връщаме се към точка първа: Проекти на решения относно 

назначаване на ОИК. 

Господин Баханов, заповядайте. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Уважаеми колеги, с вх. № МИ-06-260-

21/21.08.2023 г. от общинска администрация Бобов дол ни е 

изпратено писмо относно проведени консултации за състав на ОИК 

– Бобов дол, област Кюстендил за произвеждането на изборите за 

общински съветници и кметове на 29 октомври 2023 г. 
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Моля да погледнете проекта на решение във вътрешната 

мрежа в папка с мои инициали. 

Както ви казах, постъпило е писмо от кмета на община Бобов 

дол, област Кюстендил с предложение за състав на Общинската 

избирателна комисия в общината. 

Представени са всички изискуеми документи съгласно 

Изборния кодекс и Решение № 1962-МИ/04.08.2023 г. на ЦИК. 

Видно от протокола и представените документи 

консултациите са проведени при спазване на изискванията на чл. 76 

от Изборния кодекс. В консултациите са участвали представители на 

парламентарно представените партии и коалиции съгласно на ЦИК, 

както и на друга партия. Постигнато е съгласие между участниците в 

консултациите по отношение на състава на Общинската избирателна 

комисия в община Бобов дол.  

Уважаеми колеги, прегледал съм всички представени 

документи и правя предложение за решение в следния смисъл: 

Централната избирателна комисия да назначи Общинска 

избирателна комисия в община Бобов дол от 11 членове, както 

следва: председател: Ивета Албертова Лазарова – ГЕРБ-СДС, зам.-

председатели: Миглена Димитрова Томова – „Възраждане“, Айгюл 

Мехмедова Алиева – ДПС; Милети Василев Орешарски – „БСП за 

България“ и Снежана Красимирова Николова, предложена от ИТН; 

секретар – Данислава Живкова Димитрова – ПП-ДБ и членове: 

Албена Василева Симеонова и Георги Александров Стамболийски – 

ГЕРБ-СДС; Валерия Велкова Велкова и Радостина Димитрова 

Николова – ПП-ДБ; Любомир Петров Югов – „Възраждане“. 

Общинската избирателна комисия да встъпи в правомощията 

си на 9 септември 2023 г.  

На назначените членове да се издадат удостоверени.  

Има и списък с резервни членове. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становище по така предложения проект. Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против 

– няма. 

Решението е № 1993-МИ/22.08.2023 г. 

Колеги, с това изчерпахме и първа точка от дневния ред. 

 

Преминаваме към точка трета: 

ДОКЛАД ОТНОСНО ИСКАНЕ ЗА ИЗПЛАЩАНЕ НА 

ВЪЗНАГРАЖДЕНИЯ НА ОИК. 

Заповядайте, колега Георгиева. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, докладвам ви вх. № МИ-

27-94/16.08.223 г. – искане за изплащане на възнаграждение на 

членовете на ОИК – Златарица, за дадено едно дежурство на 31 юли 

2023 г. и проведено заседание на 3 август. 

Дежурството е във връзка с подготовка на заседанието, а на 

заседанието е разгледано писмо, постъпило от КПКОНПИ и касае 

кмета на община Златарица. 

Към преписката са приложени всички изискуеми документи. 

Налични са контролен лист и счетоводна справка. Сумата е в размер 

на 843, 22 лв. 

Предлагам с протоколно решение да одобрим исканата сума 

за ОИК – Златарица. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по доклада? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване за одобряване изплащане на 

възнаграждението на ОИК – Златарица. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против 

– няма. 
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ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Докладвам вх. № МИ-27-

98/18.08.2023 г. – искане за изплащане на възнаграждение на ОИК – 

Добричка, за дадени две дежурства през месец август, свързани с 

подготовката за предаване на архива на ОИК. Сумата е в размер на 

348,46 лв.  

Приложени са всички изискуеми съгласно наше решение 

документи. Налични са счетоводна справка и контролен лист. 

Предлагам да одобрим исканата сума за ОИК – Добричка. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Становища по 

доклада? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против 

– няма. 

Следващ докладчик в тази точка – колегата Стойчева. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № МИ-27-98/18.08.2023 

г. е постъпило искане за изплащане на възнаграждения на членовете 

на ОИК – Силистра, за дадени дежурства на14-и и 16 август. 

Преписката е комплектувана в цялост. Приложена е и 

счетоводна справка за размера на исканите възнаграждения, които 

заедно с осигурителните вноски са на стойност 397,67 лв. 

Моля с протоколно решение да одобрим изплащането на 

възнагражденията. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становища по доклада. Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против 

– няма. 
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Колеги, прекъсвам заседанието, което ще продължи в 15,30 ч. 

 

(След почивката.) 

 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

продължаваме заседанието – в залата сме единадесет членове на 

Централната избирателна комисия. 

Продължаваме с втора точка: Доклади по административни 

преписки. 

Заповядайте, колега Стоянова. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, в моя папка от днешна дата 

във връзка с получено писмо от Софийска градска прокуратура, 

Следствен отдел с вх. № НС-09-207-1/21.08.2023 г. е подготвен 

отговор. С това писмо по посочен номер преписка се изисква да бъде 

представена оригинална декларация по чл. 33 от Изборния кодекс за 

посочен вътре номер на секционна избирателна комисия в чужбина 

за проведените избори на 11 юли 2021 г. 

В моята папка е подготвен проект на отговор, към който да 

приложим заверен препис на така посочената декларация. В тази 

връзка към този предложен текст на писмото предлагам да бъдат 

направени корекции, че с писмото представяме заверен препис на 

следователя за целите на производството, а оригиналът може да бъде 

ползван при назначаване на съответната експертиза от вещото лице 

в Централната избирателна комисия. 

Предлагам в такъв смисъл да бъде гласувано писмо, с което 

да предоставим заверен препис от тази декларация. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по доклада? Не виждам становища. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, 
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Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

Следващ докладчик в тази точка – колегата Солакова. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, връщам на доклад писмо от 

Печатницата на БНБ с вх. № МИ-26-26/21.08.2023 г. Предлагам ви 

да изпратим списък с данни на членовете на Централната 

избирателна комисия за осигуряване на достъп до системата за 

реализация на изискванията за процесите на предпечат, 

утвърждаване и печат на хартиените бюлетини. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по доклада? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

С това изчерпахме и втора точка от дневния ред. 

Продължаваме с трета точка – заповядайте, колега Чаушев. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Уважаеми колеги, докладвам две искания 

за изплащане възнаграждения. С вх. № МИ-27-91/11.08.2023 г. от 

ОИК – Разлог, сме получили искане за изплащане на 

възнаграждение за проведено заседание на 4 август 2023 г., на което 

са присъствали председател, заместник-председател, секретар и 7 

членове, на което са прекратили пълномощията на общински 

съветник и са обявили за избран следващия от съответната листа. 

На 7 август е дадено дежурство за представяне на документи 

до съответния общински съвет във връзка с направената промяна. 

Дежурството е дадено от председател, зам.-председател и секретар. 

Предлагам да им се изплати сумата в размер на 728,84 лв. със 

съответните осигуровките.  

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля 

становище по доклада. Не виждам. 
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Моля, режим на гласуване за одобряване изплащането на 

възнаграждение на ОИК – Разлог. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против 

– няма. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Второто искане е получено с вх. № МИ-

27-99/21.08.2023 г. от ОИК – Ябланица, за заседание, проведено на 7 

август, на което са присъствали председател, двама заместник-

председател, един секретар и 9 членове. На това заседание са 

прекратени пълномощията на кмета на кметство Добревци. 

Предлагам да се изпрати сумата в размер на 714,21 лв. 

Налична е счетоводна справка, включително и контролен лист, както 

и за предходния ми доклад също имаше тези необходими документи. 

Предлагам да им се изплати. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

С този доклад изчерпахме и трета точка от дневния ни ред. 

Връщаме във втора точка. 

Заповядайте, колега Солакова. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, пропуснах проекта на писмо 

до Печатницата на БНБ – да поискаме прогнозна стойност във 

връзка с провеждането на процедура за възлагане на изработка на 

хартиените бюлетини и на специализираната хартия за машинно 

гласуване. В срок до 25 август да ни предоставят прогнозна стойност 

с оглед на изготвяне на документацията. 
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ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

С това изчерпахме дневния ред. 

Закривам заседанието и насрочвам следващото за четвъртък, 

24 август 2023 г., от 10,00 ч. 

 

(Закрито в 15,45 ч.) 

 

 

 

    

 

   ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

       Росица Матева 

 

   СЕКРЕТАР: 

       Севинч Солакова 

 

 

 

 

 

 

 

 

Стенограф: 

  Стефка Аличкова 

 


